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Tovább folytatódik a munka az 
egyesületen belül, saját felelősség-
re, minden előírást betartva szak-
embereink tartották az edzéseket 
játékosaink számára.

Papp Endre vezetésével nagy-
pályás labdarúgó csapatunk az 
idényt Balástya ellen egy vereség-
gel kezdte, de utána 3 nagy arányú 
győzelemmel korrigált, így meg-
érdemelten 4 pontos különbség-
gel vezeti a tabellát. A következő 
hónapban szinte el is döntheti a 
bajnokság kérdését egy esetleges 
Fk 1899 Szeged, illetve Sándorfal-
va SK elleni sikerrel.

Futsal csapataink lassan befe-
jezik a bajnokságokat. Hatalmas 
eredmény, hogy 7 csapatunk ed-
dig egyetlen egy torna kivételé-
vel minden mérkőzést le tudott 
játszani. Az eredmények jelen-
leg másodlagosak [bár vannak 
dobogós csapataink], hiszen a 
„biztonságos” sportoláson van a 
hangsúly jelen helyzetben.

Személyi változások is történ-
tek a labdarúgó szakosztálynál. 
Sajnos Mórahalmon folytatja 
munkáját Hadár Attila. Az U17-
es csapat irányítását Király Csa-

ba vette át. Sok sikert kívánunk 
mindkét szakembernek.

A kézilabda szakosztálynál 
hatalmas változás történt. Sok 
hónapnyi huzavona után, Szepesi 
Dániel távozott az egyesület köte-
lékéből. Érkezett viszont Kotor-
mán Attila sokszoros válogatott 
szakember, aki Gera Norberttel 
közösen folytatja az eddigi mun-
kát. Sok sikert kívánunk nekik.

Február vége egy fontos dátum 
minden látványsport egyesület 
életében. Február 28-a ugyanis 
a TAO pályázatok beadásának a 
határideje. Az egyesület mindkét 
szakosztálya sikeresen benyújtot-
ta a jövő évi működéshez szüksé-
ges pályázatot, reménykedünk a 
sikeres elbírálásában. A pályázati 
ügyintézésben hatalmas segítség 
volt Tóth Erika elnökségi tag, kö-
szönjük.

Hajrá DSC!!! Hajrá Deszk!!

DSC hírek

A műgyanta alapú csatornabélelés egy bevált, megbízható,
a fejlettebb nyugati országokban régóta alkalmazott,

15 éves technológia, melyet hosszú élettartam és kedvező
hidraulikai tulajdonságok jellemeznek.

ERŐS, TARTÓS ÉS ÁLTALÁBAN
1 NAP ALATT ELKÉSZÜLHET A FELÚJÍTÁS.

Válságos, nehéz időszakot élünk, és még messze 
nem látjuk a végét. Rengeteg energiára, kitartásra van 
szükség. Ilyenkor is nagyon fontos, hogy segítsünk egy-
másnak, és segítsük egymást. 

Köszönetet szeretnék mondani Horváth Zoltánnak, kollegáinak, és 
családjának amiért a Deszki Temetőben felhalmozódott falevelet saját 
költségén elszállította, és a temetőben a tavaszi fák metszése utáni ága-
kat is ledarálta, elszállította. Amikor fizetésre került volna a sor, akkor 
pedig annyit mondott, hogy amit erre szántam volna, azt a Covid – 19 
elleni védekezésre fordítsuk. Ebből tudtunk venni FFP2-es maszkokat, 
amiknek első körét a kollegák már meg is kapták. 

A Kft dolgozók olyan fontos, áldozatos munkát végeznek a minden-
napokban, ami már önmagában is tiszteletre méltó, ezt pedig a járvány 
tovább nehezítette, hiszen az eddiginél is nagyobb terhelés éri őket.

Vezetőként ezáltal is ki szeretném fejezni nagyrabecsülésünket és 
tiszteletünket, minden munkatársunk, kollegánk felé, akik kitartóan 
helytállnak ebben a nehéz helyzetben is. 

Köszönöm Lányok, köszönöm Fiúk!

Szabóné Sarkadi Szilvia ügyvezető
Deszki Település-üzemeltetési Kft.

Köszönet és hála


